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STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 11/2007 – 2008  
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 2.6. 2008 o 13:00 h 

 
Prítomní 
PhD., Ing. J. Beniak , Ing. D. Čurka, PhD., RNDr.J.Gabková, prof.Ing.G.Hulkó, DrSc., 
Ing.V.Chmelko,PhD., Ing.Š.Gužela,PhD., RNDr.S.Halusková,PhD., doc.Ing.R.Olšiak,PhD., 
Ing.P.Petrák, PhD., Ing.F.Ridzoň,PhD., Ing.C. Schmidtová, Paedr. J.Žídek, Bc. S. Haringová, 
M. Sigut, M. Šulaj, P. Čavojský, M. Stankovič 
 
Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Kontrola uznesení 
3. Správa o hospodárení SjF za rok 2007 
4. Návrh rozpočtu fakulty na rok 2008 
5. Aktuálne informácie z rokovaní AS STU a kolégia rektora 
6. Rôzne 
 

K bodu 1 
Zasadanie otvoril predseda AS SjF Ing. V. Chmelko, PhD. Program bol jednomyseľne 

prijatý.  

 
K bodu 2 
K uzneseniu 10.5 – Vyšlo nariadenie dekana, ktoré upravuje možnosť zmeny študijného 
programu. 
Dňa 7.5.2008  prebehli voľby do študentskej časti AS. Do AS boli zvolení: Bc. S. Haringová, 
Bc. J. Kapustinec, T. Petrilák, M. Repko, P. Klimek, M. Sigut, M. Šulaj, P. Čavojský, 
M.Stankovič. Novozvolení študenti zložili písomný sľub.  
 
K bodu 3 
Správu o hospodárení SjF za rok 2007 predniesla tajomníčka fakulty Ing.G. Kuzmová. 
Dekan fakulty doc.Ing.Ľ. Šooš, PhD. konštatoval, že SjF vykazuje v roku 2007 zisk. 
Predseda ekonomickej komisie za AS Ing.F.Ridzoň, PhD. odporučil schváliť predloženú 
správu.  
Hlasovanie o predloženom materiáli: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  16 
Súhlas vyjadrilo:  16 
Proti:    0 
Zdržali sa:   0 
 
K bodu 4 
Návrh rozpočtu fakulty na rok 2008 prezentoval dekan fakulty doc.Ing.Ľ. Šooš, PhD. 
Podrobný materiál bol zaslaný členom AS mailovou poštou. V diskusii k predloženému 
materiálu sa vyjadrili členovia ekonomickej komisie AS. Diskutovalo sa o kurzových 
stratách. Na fakulte pretrváva zlý pomer medzi počtom učiteľov a výskumníkov. V diskusii 
odznela otázka, do akej miery musíme rešpektovať metodiku delenia mzdových 
prostriedkov danú rektorátom STU. Členovia hľadali spôsob, ako dofinancovať dekretálne 
platy. 
Po diskusii sa hlasovalo o predloženom materiáli s pripomienkami(uznesenie 11.2). 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  17 
Súhlas vyjadrilo:  15 
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Proti:    2 
Zdržali sa:   0 
 
  
 
K bodu 5 
Pre SjF bolo uvoľnených 10mil Sk na údržbu. SjF dostala financie na nákup osobného 
motorového vozidla. 
Ku dnešnému dňu je na SjF prihlásených 866 študentov. Termín prihlasovania je 
predĺžený do 15.8.2008. 
 
K bodu 6 
Členovia AS diskutovali o problémoch pri vyučovaní zahraničných študentov. Študenti 
majú slabé jazykové vedomosti. Pre študentov z Kuvajtu je prichystaný nultý ročník. 
Uvažuje sa o kombinovanom štúdiu v jazyku slovenskom a anglickom. 
V diskusii sa hovorilo o tom, že fakultu tvorí pedagogický zbor, chýba však hodnotenie 
kvality pedagogického procesu. 
AS navrhol stretnutie  akademickej obce s vedením fakulty na 5.6.2008, v miestnosti S4 
o 14:00. 
Dekan fakulty poďakoval za spoluprácu AS. 
 
Prijaté uznesenia: 
11.1 AS schválil správu o hospodárení SjF za rok 2007 
11.2 AS schválil návrh rozpočtu fakulty na rok 2008 s nasledovnými pripomienkami: 

 Osobné príplatky pre CI budú upravené v zmysle metodiky schválenej AS a počet 
osôb pre osobné príplatky vedenia v zmysle Štatútu SjF 

 AS súhlasí s použitím rezervy fondu dekana na dofinancovanie dekretálnych platov 
po vyčerpaní ostatných finančných možností jednotlivých ústavov fakulty 

 AS odporúča spoločné rokovanie vedenia SjF a vedúcich ústavov na posúdenie 
činností vo svetle prijatej mzdovej metodiky na október 2008. 

 
 
 
 
Zapísala:        
RNDr. Soňa Halusková, PhD.     


